
 

 

Σε απάντηση της σχετικής ερώτησης, σας γνωρίζω ότι στην παρούσα φάση 
μέρος της έκτασης του αεροδρομίου Ηρακλείου εξακολουθεί να κρίνεται απαραίτητο για 
την κάλυψη επιχειρησιακών αναγκών της Πολεμικής Αεροπορίας.  

Λοιπά ζητήματα εκφεύγουν των αρμοδιοτήτων του Υπουργείου Εθνικής Άμυ-
νας. 

 

 ΙΩΑΝΝΗΣ ΚΕΦΑΛΟΓΙΑΝΝΗΣ 
 ΥΦΥΠΟΥΡΓΟΣ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ 

 

ΠΡΟΣ: ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ 
Δνση Κοινοβουλευτικού Ελέγχου ΓΡΑΦΕΙΟ ΝΟΜΟΘΕΤΙΚΗΣ ΠΡΩΤΟΒΟΥΛΙΑΣ 
Τμήμα Ερωτήσεων ΤΜΗΜΑ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ 

 e-mail: nomgkbe@mod.mil.gr 
ΚΟΙΝ.: Βουλευτή κ. Φραγκίσκο Παρασύρη Φ.900α/5147/19431 

Αθήνα, 12 Σεπτεμβρίου 2024 

 

ΥΠΕΘΑ/Γραφείο ΥΕΘΑ 
ΥΠΕΘΑ/Γραφείο ΥΦΕΘΑ 
ΥΠΕΘΑ/Γενικό Γραμματέα 
ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ 

 ΥΠΕΘΑ/ΔΝΣΗ ΕΝΗΜΕΡΩΣΗΣ 
ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΕΘΝΙΚΗΣ 
ΟΙΚΟΝΟΜΙΑΣ ΚΑΙ 
ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΩΝ/ 
Τμήμα Κοινοβουλευτικού Ελέγχου 
ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΕΣΩΤΕΡΙΚΩΝ/ 
Τμήμα Κοινοβουλευτικού Ελέγχου 
ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΥΠΟΔΟΜΩΝ ΚΑΙ 
ΜΕΤΑΦΟΡΩΝ/ 
Τμήμα Κοινοβουλευτικού Ελέγχου 
ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΠΕΡΙΒΑΛΛΟΝΤΟΣ 
ΚΑΙ ΕΝΕΡΓΕΙΑΣ/ 
Τμήμα Κοινοβουλευτικού Ελέγχου 

  
ΘΕΜΑ: Κοινοβουλευτικός Έλεγχος 

  
ΣΧΕΤ.: Ερώτηση 5147/14-06-2024 της Βουλής των Ελλήνων 
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